

“刘德华歌词竞猜”线上抽奖活动

参与方式：

1. 参与者须关注 R Pharmacy 的官方 Facebook、Instagram 和 TikTok 账号。
2. 参与者须将关注 R Pharmacy 官方账号 (Facebook、Instagram 及 TikTok) 的截图发送至 R Pharmacy Messenger, 以此验证参与资格。
3. 参与者须点赞并分享抽奖帖子到你的个人 Facebook profile 和 Instagram Story。
4. 参与者须在 R Pharmacy 官方 Facebook 抽奖帖子中回答问题: “在歌曲《我恨我痴心》中, ‘恨’字出现了多少次?”
5. 参与者须在评论中点名”@“三位朋友。
6. 参与者须确保个人专页是公开的, 以便验证参与者的参与资格。
7. R Pharmacy 将从符合资格的参与者中随机选出获奖者, 一切由 R Pharmacy 所宣布的结果为最终结果, 不接受任何争议。
8. 每位参与者仅有一次参与此活动的机会。

No.	活动期限	公布获奖名单日期	获奖人数	奖品 (每位获奖者)
1.	1/8/2024 - 15/10/2024	17/10/2024	1	2张总值 RM1376 P2 入场券

“Comment & Win” Lucky Draw

How to Participate:

1. Participants must follow our R Pharmacy’s official Facebook Page, Instagram profile, and TikTok account.
2. Participants must take screenshots of following us on all three platforms (Facebook, Instagram, and TikTok) and send pictures to us via Messenger.
3. Participants must like and share the campaign post on their personal Facebook profile and Instagram Story.
4. Participants must comment on the campaign post with the answer to the question: "How many times does the word '恨' appear in the song '我恨我痴心'?"
5. Participants must @ tag three friends in their comment.
6. Participants must ensure their profile is set as “public” for participation verification.
7. The winners are selected randomly, and the results announced by R Pharmacy are final. No disputes will be accepted.
8. Each participant is only allowed to have a maximum of one entry for the “Comment & Win” Lucky Draw.

No.	Event Period	Winner Announcement Date	No. of Winners	Prizes (per winner)
1.	1/8/2024 - 15/10/2024	17/10/2024	1	2 x P2 Concert Ticket Total Worth RM1376